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§ 18 
Svar på medborgarförslag rutschkana förskolan 
Dartanjangs gata  
BRO 2024/329 
 

Beslut  
Nämnden har tagit del av förvaltningens svar och lägger det till 
handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Utöver förvaltningens tjänstesvar vill vi tillägga följande: 
 
Då förskolegårdar är en viktig del i den totala rekreationsytan i en 
stadsdel ser vi det som synnerligen viktigt att förvaltningen gör sitt 
yttersta för att skapa en så rörelse- och lekvänlig plats som möjligt i 
Annedal som är gravt eftersatt när det gäller rekreationsytor. 
 
Kan man klara av det genom återbruk av annan utrustning är det 
naturligtvis bra men med tanke på hur många rutschkaneåk man kan 
hinna med fram tills 2028 kan även en ny rutschkana vara på sin 
plats. 
 
Handlingar i ärendet 

 1721931 (I beslutsflöde - R 1) Svar på medborgarförslag om 
rutschkana vid förskolan Dartanjangs gata 3 
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